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Zapisnik  

(ekstrakt)  

Sa 1 (prve) redovne sednice za 2023. godinu, Komiteta za politiku i finansije, odrzanog dana 

07.02.2023 i ujedno predlaže sledeći: 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka, 

2. Razmatranje materijala Skupštine za 1. sednicu, 

3. Eventualno... 

 

Sastanak se održava u sali Skupštine opštine Dragaš. 

g.Uran Halimi - Ima li neko ko hoće da uzme reč ? Nastavljamo sa usvajanjem dnevnog reda, ko 

je za? 7 glasova, 0 protiv i 0 uzdržan. Usvaja se dnevni red. 

 

Tačka I - Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa predhodne sednice Komiteta 

Ima li neko primedbe na zapisnik? Posto neme stavljam Zapisnik na glasanje ko je za? Sa 7 

glasova za se usvaja se zapisnik. 

 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za 12. sednicu  

1. Usvajanje zapisnika sa XII sednice 2022. godine, 

2. Izveštaj o radu Skupštine za 2022. godinu i Plan rada Skupštine za 2023. godinu, 

3. Predlog odluke o dodeli finansijskih sredstava za Opštinu Skenderaj, 

4. Ponovno razmatranje Odluke o promeni namene poljoprivrednog zemljišta u 

građevinsko P-70604016-00773-0, ZK ZGATAR 

5. Eventualno, 

 

g.Uran Halimi – Prelazimo na drugu tacku dnevnog reda Skupstine: Izveštaj o radu Skupštine za 

2022. godinu i Plan rada Skupštine za 2023. godinu  

g.Munir Jonuzi - Pozdrav svima, ne znam da li ste vi propustili ili nam prevodioc nije preveo, 

uglavnom, mi smo prvu tačku dnevnog reda preskočili, a to je usvajanje zapisnika. Treba da 

usvojimo zapisnik sa prethodnog sastanka komiteta za zajednice pa onda da krenemo na 

razmatranje tačaka dnevnog reda skupštine. Hvala.  
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g.Uran Halimi – Napravili smo propust, izvinjavam se, nismo usvojili Zapisnik, to činimo sada. 

Ima li neko primedbe na zapisnik? Posto neme stavljam Zapisnik na glasanje ko je za? Sa 7 

glasova za se usvaja se zapisnik. 

g.Artan Loshaj – Dobro jutro! Zdravo svima! Gospodine predsjedniče, tačke dnevnog reda su 

Izvještaj Skupštine za 2022. godinu, kao i Plan rada Skupštine za 2023. godinu. Dokle god vas 

imamo na čelu Skupštine, volio bih da mi date odgovor: ko je pisao ovaj Plan, ko je završio ovaj 

Plan? Za mene je ovaj Plan, u dvije rečenice, esej, šteta što je ovako došao u Skupštinu. Da, nije 

bitno, bitno je da unutra nisam vidio npr. studijsku posjetu, kao u Izvještaju, studijsku posetu, 

koliko dugo smo bili u poseti, koliko ljudi jr bilo, koliko je trajao tender, koliko je bilo tendera, 

koliko je zvezdica bilo, koliko smo mi zvezdica, ko je pričao o 20 posto u autobusu, koji procenat 

smo dobili. Takođe, razlog za transparentnost, da li razumete da ste to napisali ovde na kraju, u 

ovom Izveštaju, napisali ste na kraju kao zaključak, Izveštaj Skupštine opštine Dragaš je dokaz o 

poštovanju zakonskih propisa. odredbe, u duhu transparentnosti, odgovornosti i učinka. Ne vidim 

transparentnost, odgovornost ili bilo šta drugo. Dobro je, rekao sam, dobio sam odgovor od tebe. 

Takođe, , u Planu rada predlažem da imamo, da nam kažete da li ćemo imati studijsku posjetu, 

zašto nema posete u Planu rada, koliko ćemo studijskih poseta imati, pošto sada znamo da postoji 

da su artikli poskupeli, čak i za 20%, oni koji su bili oko ovog tendera nisu bili zadovoljni. Čak i 

u autobusu znam dobro na autoputu sta je osoba rekla, predložem dve studijske. Da, znate da neki 

ljudi nisu bili zadovoljni sa 20%, a sada imam predlog da postoje dve 20%, odnosno dve studijske 

posete. 

g.Uran Halimi – Puno hvala, Artane! Da, moram da se vratim na temu o kojoj smo razgovarali.Što 

se tiče plana rada, napisali smo ga zajedno sa kancelarijom Skupštine, napisali smo i izveštaj za 

2022. godinu, nismo spomenuli studijsku posetu, pa sam morao da vas kontaktiram za sve detalje 

i to je u redu sa vama unesite, da, za ove buduće posete, dodao ih je u izveštaj bez ikakvog pitanja. 

U planu koji imamo, ne brini, nemam planove da posetimo bilo koga bez tebe. Nazovimo to 

studijskom posjetom. To su odluke Skupštine koje donosimo iznova i iznova. Što se tiče procenta 

ovih stavki, prvo moram da predvidimo povećanje inflacije i koliko bi trebalo da bude procenat.  

g.Artan Loshaj – Ponovo se ponavljam, i dalje me vraćaš. U Izvještaju bi trebalo da bude, da kažete 

odgovornost i transparentnost. Ako ste odgovorni i transparentni, pišite mi odmah, sa izvještajima 

da smo bili tamo. Hotel je trebao biti sa četiri ili pet zvezdica ranije, vi ste nas odveli u tri zvjezdice. 

Mislim, trebalo bi da zapišem, radi transparentnosti, postoji ta nejasnoća, za 2023. godinu, da ove 

godine koristim neke od optužbi na vaš račun kao novog predsjednika, odnosno dajem vam savjete 

za 2023. godinu u Planu rada i nakon studijske posjete. 

g.Uran Halimi – U planu koji imamo, ne brini, nemam planove da posetimo bilo koga bez tebe. 

Nazovimo to studijskom posjetom. To su odluke Skupštine koje donosimo iznova i iznova. Što se 

tiče procenta ovih stavki, prvo moram da predvidimo povećanje inflacije i koliko bi trebalo da 

bude procenat. 

g.Munir Jonuzi – Pozdrav, opet imam jednu malu primedbu, mi smo u prevodu dobili: Ko je za 

usvajanje Izveštaja? Izveštaje ne treba da usvajamo, već samo treba da komentarišemo a u koliko 
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je pitanje: Ko je za prosledjivanje Skupštini Plan rada Skupštine za 2023, onda ja jesam da se to 

prosledi skupštini na dalje razmatranje. 

g.Uran Halimi – Posto neme drugih diskutanata stavljam ovu taku dnevnog reda na glasanje, ko 

je za? Sa 7 glasova za se usvaja se tačka dnevnog reda. 

- Prelazimo na treću tacku dnevnog reda Skupstine: Predlog odluke o dodeli finansijskih sredstava 

za Opštinu Skenderaj.  

g.Bexhet Xheladini – Poštovani delegati, znate da su se poplave dogodile u četiri opštine na 

Kosovu, a jedna od najugroženijih opština bila je opština Skenderaj. Opštinska vlada je održala 

sednicu, a jedan od zaključaka je bio da Skupština opštine Dragaš raspravi na jednoj od sednica i 

donese odluku o dodeli finansijskih sredstava u iznosu od 10 hiljada evra sa pozicije subvencija, 

iz kancelarije predsednika. U tu svrhu, mi kao delegacija koju čine političke stranke, bili smo u 

opštini Skenderaj, imali smo privilegiju da posetimo gradonačelnika, gradonačelnik nas je 

izuzetno lepo primio, zahvalio nam se na sastanku, kao i na društvenim mrežama. Stoga i ja 

predlažem da ova Skupština, ne predlažem ali mislim, da Skupština jednoglasno donese odluku o 

raspodeli ovih sredstava. Iako je ovo malo sredstava, i nedovoljno, to je ipak izraz solidarnosti 

naše opštine, iako je mala i siromašna opština, ali imamo veliko i široko srce. Stoga predlažem 

da se ova stavka odobri. Hvala! 

g.Arjeta Skeraj – Zdravo predsedniče! Pozdrav svima prisutnima! Predsjedavajući je rekao da je 

učestvovala jedna delegacija, vidio sam to na društvenim mrežama koje su također u prisustvovali 

predstavnici političkih partija. Bilo bi dobro, pridružite i neke od zena iz skupštine, ispalo bi bolje. 

Hvala! 

 

g.Uran Halimi – ... Posto neme drugih diskutanata stavljam ovu taku dnevnog reda na glasanje, ko 

je za? Sa 7 glasova za se usvaja se tačka dnevnog reda. 

 

- Prelazimo na četvrtu tacku dnevnog reda Skupstine: Ponovno razmatranje Odluke o promeni 

namene poljoprivrednog zemljišta u građevinsko P-70604016-00773-0, ZK ZGATAR 

g.Bexhet Xheladini – Onda vas još jednom pozdravljam, što se tiče ove tačke dnevnog reda, na 

prošloj sednici, na poslednjoj sednici Skupštine, ili predzadnjoj, ne znam, mi smo odobrili ovaj 

predlog, ali Ministarstvo poljoprivrede je vratilo ovo Rješenje na ponovno razmatranje, razlog je 

bio nepotpun predmet, odnosno izostalo rješenje Apelacionog suda koje su oni trazili, nismo ga 

poslali, nedostaje i mapa, a saglasnost Ministarstva okoliša također je nedostajao. Ovi dokumenti 

su sada gotovi i dobro je da Skupština opštine sutradan donese odluku, znači još jednom da se 

odobri ovaj zahtjev, a onda je stvar da Ministarstva poljoprivrede da donese konačnu odluku.  

 

g.Artan Loshaj – Gospodine predsedniče, još jednom vas pozdravljam na Komitetu 28.12.. koji 

imamo nakon sastanka, postavio sam vam ovo pitanje, jer sam našao i zapisnik, pitao sam vas da 

li je ovo što se desilo legalno, jer sam znajte da se vraća, evo i dali ste nam odgovor da čekamo, 

odnosno kada se vratio da li ste nas zvali tada ili kasnije. Za mene je isto, ovo je isto kao i prosli 

put, ali mi se malo namjerno cinilo, cinilo mi se da uopste nisi uzeo stavr u svoje ruke, cekao si da 
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glasamo za to, cini mi se , PDK Zašto smo napustili salu? Predsjedavajući nam je rekao da je 

Ministarstvo poljoprivrede, da predsjedavajući, to opet vratilo? U redu. I ovdje sam samo pročitao 

prijedlog odluke, tačka tri, administrativno uputstvo 41/2006, nisam našao ovog predsjedavajućeg, 

smijenjen je, izdato je drugo uputstvo 2010. godine. Promijenjeno je administrativno uputstvo 

02/2010, ne znam tačno koliko dugo. Ako ste odlučili da pomognete ovoj osobi, da li ja glasam ili 

ne, to je drugi problem, ali ako ste odlučili pomoći, sa dokumentacijom, kakve probleme imamo 

nakon što je predsjednik 14 godina na vlasti, jel tako? Shvatite, ne da znam više od vas, ali sa 

kakvom smo dokumentacijom vratili, preko 50% nam je vraćeno, zbog nedostatka dokumentacije, 

zbog nedostatka uputstava, zbog nedostatka ovih artikala. Ova parcela koja prelazi iz 

poljoprivredne u građevinsku, da li je to cijelo područje ili je samo jedna parcela. I da je samo 

jedna parcela, kako je moguće da je recimo od celog kraja ostala samo jedna parcela, jer ja sam to 

ovde pročitao po planu uređenja opštine, ja sam ovde tri mandata odbornik, ja zar Opština Dragaš 

nema Opštinski Razvojni Plan? Ja sam kao poslanik, dok sam bio ovde, iako smo i dalje na vlasti, 

molio za razvojni plan grada Dragaša, mi ga nemamo. Plan razvoja opštine u selima, Arijeta i ja 

smo i dalje ovdje kao i prije, ali nemam pojma. Da li je to samo dokument koji je izglasan, da li je 

to zaista Plan razvoja, ne znam. Ako jeste, da li je moguće da mi kažete gde je, mogu da uzmem 

kopiju i pročitam, pa da vidim kakav plan razvoja ima opština Dragaš. Hvala! 

g.Uran Halimi – ... Posto neme drugih diskutanata stavljam ovu taku dnevnog reda na glasanje, ko 

je za? Sa 6 glasova za, 1 glas uzdržan (Artan Loshaj), 0 glasova protiv, usvaja se tačka dnevnog 

reda. 

Tačka III- Eventualno  

g.Uran Halimi – Nastavljamo do poslednje ili eventualne tačke, ima li neko ko želi da uzme reč? 

g.Qamil Kolloni – Pozdrav predsedniče, pozdrav predsedništvu, pozdrav delegatima, članovima 

Odbora za politiku i finansije, pozdrav svima vama! U ime Uprave za porez na imovinu, imajući 

u vidu da je poslednjih dana stigla i procena imovine za opštinu Dragaš, predlažemo Skupštini 

opštine Dragaš, uglavnom u ovom slučaju Odbor za politiku i finansije, iz Odeljenja za budžet, 

finansije i razvoj, Sektor poreza na imovinu, predlažemo Skupštini da preporuči Ministarstvu 

finansija, transfera i rada suspenziju Odluke o proceni vrednosti imovine za 2023. godinu. 

Poštovani delegati Skupštine, Opština Dragaš ! Kancelarija za porez na imovinu u opštini Dragaš, 

koja deluje u okviru Direkcije za privredu, finansije i razvoj, predlaže Odboru za politiku i finansije 

da usvoji zahtev ove Direkcije da se isti uvrsti na dnevni red na sednici od 08.02.2023. , sutra 

prijedlog-preporuka Ministarstvu finansija, transfera i rada na davanje saglasnosti. Preporuka: 

Skupština opštine Dragaš preporučuje Ministarstvu finansija, transfera i rada da se suspenduje 

Odluka o revalorizaciji imovine i da građani Republike Kosovo, u ovom slučaju Opština Dragaš, 

plaćaju Vrijednost računa poreza na imovinu za 2023. godinu ista kao što su platili 2022. Stoga, 

poštovani delegati, predlažem da ovo odobrite da sutra ide na raspravu. 

g.Uran Halimi – Hvala, gospodine Kolloni! Hteo sam nešto da dodam, da osim ovog vašeg 

predloga imamo još bolji predlog za građane. Pokret Vetëvendosje predložio je da se za 2023. 

godinu svim građanima koji plate porez manji od 100 eura oproste dugovi. Stoga je dobro da ovaj 

naš prijedlog usvojimo, on je i povoljniji. 
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g.Artan Loshaj – Juče smo o tome raspravljali na Odboru, ali danas ću opet dati neke primedbe i 

neke sugestije, gdje na kraju, da vas ne bih previše zaustavljao, na kraju, kao zaključak, Izvještaj 

Skupštine SO-a Dragaš je dokaz poštovanja zakonskih odredbi, u duhu transparentnosti, 

odgovornosti i najboljeg učinka. Ovaj izvještaj za mene je vrlo kratak izvještaj, vjerovatno se 

niste trebali truditi da ga pročitate, ali ja imam zahtev: radi odgovornosti i transparentnosti, da 

ovdje bude javan za sve građane ali i delegate, studijske posjete Hrvatskoj, koliko je bio tender, 

koliko je trajao tender, u hotelu u kojem smo odseli, koliko zvezdica je bilo predvidjeno, u 

koliko ste nas zvezdica odveli. Kao delegat, kao predstavnik svih građana Dragaša, taj zahtev, 

predsedavajući, više sam nego zadovoljan zahtevom, da se stavi u Plan rada. Koliko je bio 

tender, ko je pobedio na tom tenderu, koliko zvezdica je imao hotel, na koliko zvezdica ste nas 

odveli, sami dobro znate da je vaš službenik ovde bio nezadovoljan, a mi svi smo ovde svedoci, 

čak su nam i autobus zaustavili na pola puta, kažu da nisu zadovoljni studijskom posjetom i mole 

da 2023. godine imamo dve studijske posjete. I zarad njihovih zahteva tražio sam da u Plan rada 

2023 sadrži dve studijske posete, ne da sam ja tražio, ali to je zahtev vaših radnika, radnika 

Skupštine. Još jednom tražim, radi građana i radi transparentnosti, da tender Dubrovnika bude 

javan, čak i na službenoj stranici Opštine Dragaš. Hvala. 

g.Uran Halimi – Hvala, izvinite, dozvolite mi da prvo odgovorim na ta pitanja, u vezi sa 

kancelarijom Skupštine. Nisam podržao nasilje koje govori Artani, ja sam protiv nasilja bilo kog 

funkcionera, a posebno poslanika, jer to ne sluti dobro za naš ugled kao poslanika, a kamoli za 

našu opštinu. Poenta je u tome da mislim da nije bitno da li to potpisuje predsednik ili predsednik, 

to je dokument da vi odete da radite, bitno je da mi date taj dokument. Ako ti je problem, onda ću 

to potpisati bez problema, ne brini. Drugi dio, ne znam kako je do toga došlo, jer ja nisam bio 

prisutan. Što se tiče isplata, naknada, dnevnica koje ste pomenuli, ja sam lično zvao finansijskog 

referenta naše opštine, mi smo se bavili svakom sednicom, znate da smo računali sa datumima 

koliko smo sednica održali, iako smo se ponekad žalili, bolje je da koristite i gornje instance. 

Jednom-dvaput ti kažem ovako, razumeš, kad vidim da ne razumeš, dobro je da mu kažeš, čak ću 

ga i tužiti. To što je nepravedno prema vama, ekonomski ste pogođeni. Ako osjećaš da bi mi trebao 

oprostiti i samo razgovarati sa mnom, onda dobro. U suprotnom, onog trenutka kada mi nedostaje 

novac, ili nešto vrijedno što ošteti moju ličnu ili porodičnu ekonomiju, garantujem da ću ga odmah 

tužiti. Ovo je direktno dodirivanje dzepa, Artane, to je kradja i za kradju je bolje prijaviti slucaj. 

Upozoravani smo nekoliko puta, pozabavite se drugim slučajevima. Žalili smo se nekoliko puta, a 

i ja sam dio tih pritužbi, jer ste se žalili meni, pitao sam ga. Kao Skupština, ne vjerujem da ima 

prostora da razgovaramo sa mnom - poštovani izvršno - ne vjerujem da mi kao Skupština imamo 

prostora da sa mnom razgovaramo o isplatama za sjednice 2022. godine, kada idemo na 24. da li 

razumete? Ako - Artan - ako vidite da je razumno da mi kao Skupština tužimo mene, ja ću vas 

lično podržati. Videćemo, rekao sam. Tada sam i ja, kao vođa vaše podrške, bio dio te parnice s 

vama. Čak ni sa svakim od... Nisam imao to zadovoljstvo da budem nepristojan prema bilo kome, 

čak ni prema sebi, čak ni prema izvršnoj vlasti. Trebali bismo dobiti naknadu za posao koji radimo. 

Ako je propust, može mi se desiti jednom ili dvaput, više od dva puta je želja, a ne propust. Dakle, 

ako smatraš da treba, ja sam na tvojoj strani. Ne sa vama, sa svima vama, jer sam ja predsednik 

Skupštine. Ako Skupština donese odluku da treba da tužimo – Skupština će doneti odluku – ja sam 

svakako deo ovoga. Rekao sam vam ranije, izvadite platne liste, vidite šta vam nedostaje, čak i 
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ako imamo dokaze... moramo stalno razgovarati o ovom pitanju. To je sve što sam 

imao...predsjedavajući...više nego predsjedavajući momaka...u redu. 

g.Bexhet Xheladini – Nakon žalbe nekih delegata na neisplatu plata, kako ih vi nazivate, pozvao 

sam Muhidina Emina - po tom pitanju, i on mi je također rekao da nije on kriv, kriv je centar. 

Rekao sam im ako je bilo šta napisano, oni su rekli ne. Rekao sam pobrini se, daj mi pismenu 

dokumentaciju da nisi ti kriv, pa ću ti vjerovati. Pozvao je i to službeno lice u Prištini, njegovo ime 

je Ahmet Tolaj. Čak je i napisao poruku, čini mi se da mu nismo mi poslali ovu poruku, zar ne? 

Ovako: "Dobro jutro Ahmete" - obratio mu se Muja - "kako si, jesi li dobro?" Ahmete, šta je bilo 

sa isplatom za poslanike, mogu li ja nešto da uradim za ovaj mjesec ili ne, poslanici dolaze, ne 

znam šta da im kažem.'' Dovodimo ih na dva mjeseca, jer tehnička. desila nam se greška, ne mogu 

biti uključeni u sistem za ovaj mjesec.'' Znači nije on kriv... Ne želim da štitim službenog Muhidina 

Emina, ali što se tiče ovog zadnjeg izdanja, nije on kriv, uzeo je kompletnu dokumentaciju, 

zaboravili su i da je unesu u sistem. Ali na vama je kakvu ćete odluku donijeti i koji zahtjev uputiti 

službeniku koji je za to ovlašten. Što se tiče vaše isplate, za vas tehničare koji radite u hitnim 

slučajevima, znate da smo prošle godine započeli procedure, odneli smo i svu kompletnu 

dokumentaciju u Prištinu, imamo zahtev koji povećava koeficijent sa 4,8 na 5,3, da... 5,4 . Ovaj 

zahtjev nam je također vraćen kao odbijen. Nemamo šta drugo da farbamo, ali postoji mogućnost 

da internim konkursom raspišemo interni konkurs, daljim konkursom budemo unapređeni. Inače, 

sa novim sistemom plata, ne znam kako će se to riješiti. 

 

g.Artan Loshaj – Predsednice, za koeficijenat u redu, hvala. Hteo sam da znam za nove ugovore, 

da ako novi zakon stupi na snagu, i oni budu plaćeni - oni su sada sve ovo odredili. Za nove 

ugovore, novim Zakonom o platama, određuju koeficijent za svakog radnika. Vrlo je u redu. Ali 

sada mislim da su potrebni novi ugovori, novi ugovor, na primjer, nakon što ja... radnik radi u 

hitnoj sluzbi, postoje rizici, a koeficijent je nizak. Ili onaj drugi, recimo, do prije 3-4 godine sam 

bio sa srednjom skolom, stramota je da pricam o sebi, danas sam diplomirani, danas mi je i dalje 

stari ugovor. Ili na primjer Arijeta, da li me razumiješ? Znači ima nas koji smo se u apredili na 

poslu i koji imaju viši nivo obrazovanja, treba da potpišemo novi ugovor. Ne brini, položio sam 

prvi razred, došao sam u drugi razred, ne stavljaj učiteljicu prvog razreda sa dnevnikom prvog 

razreda pored. Morate doći sa novim ugovorom. Čak i za vas predsedavajući sam - kao što ste rekli 

osuđujem nasilje - i ja sam protiv nasilja, ali sam napisao pismo koje sam vam poslao, službenik 

ispred predsedavajućeg mi je rekao da imate pravo da čekam 30 dana da mi da odgovor. Nisi ni 

pročitao, mislio sam da smo prijatelji, kolege, i da posao završim za pet minuta, čak sam propustio 

i rok. 

g.Uran Halimi – Ne tražim amnestiju za nikoga. Adama sam našao ovde, sa tobom, ne znam zašto 

uvek misliš da su stvari lične, potoje instance, posle... zašto ja, ja nisam sudija , čak ni policajac. 

Artane, treba da znaš da postoje zakonske procedure, u momentu kada je nepravda u pravnom 

smislu, imaš zakonske procedure, pošto si rekao 15. do 12. ako ih imaš, ne krivim te, ako ste ih 

molili 15. do 12. I dokument nije napisan. I, ako ste cekali 12 dana, zanimalo me je ili ako niste 

dobili potvrdu, ipak je greska, nije da vas branim, ali kada vidite da vam je povrijedjeno pravo, 

pravo na dostavite mi dokumentaciju, ako niste zadovoljni potpisom predsednika i smatrate da je 

prekoračio svoja ovlaštenja, javite mi, mislim da probleme treba riješiti druge instance. To je 

policija, to je pravosuđe, kako da kažem za tog finansijskog referenta, za tog finansijskog 
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službenika, govorim vam i za ove druge službenike, ako mislite da će biti učinjena nepravda, 

nastavite proceduru, mi ne pokušavamo da vas edukujemo pitajući, da li razumete, tražite račun 

od mene, osuđujem svaki nemar koji se prouzrokuje, ne samo od vas, nego od svakog od nas, to 

je ne onaj koji je to podržavao. Za mene, Artane je, sve osim van političkog aspekta, svaki poslanik 

ravnopravan, ja sam predsjednik Skupštine. Ova nepravda, po vama, koja vam je danas nanesena, 

sutra se može nanijeti meni, njemu, njemu i svima. Ja sam protiv ovoga, ali i pored ovoga, pozivam 

vas da se pridržavate zakonskih procedura koje vam pripadaju. 

g.Munir Jonuzi – Na osnovu izlaganja koje sam čuo od strane predsedavajućeg ja dolazim do 

zaključka da se u ovoj opštini se gleda na sve moguće načine da se oteža delovanje delegata ove 

skupštine. Zašto bi kolega Artan tražio svoje pravo i zašto da ide bilo gde, već da ovde na osnovu 

zakonskih procedura reši svoj slučaj. Zašto bi se mi morali obraćati bilo kome u vezi zahteva. Ja 

sam jedan sličan zahtev kao što je Artanov potpisao kao zamenik predsedavajućeg, jer imam pravo 

na to. Predsedavajući skupštine nije bio prisutan i onda sam ja u tom slučaju taj zahtev ja potpisao, 

tako da možda nije bilo potrebno da se obraćate predsedniku ili predsedavajućem skupštine u 

koliko on nije ovde. U koliko radnici traže odmor oni se obraćaju nadležnim organima. Mi sme 

obraćamo svome predsedavajućem i zameniku predsedavajućeg. Što se tiče isplata dnevnice u vezi 

skupštine, predsednik je malopre potvrdio da delegatima nisu isplaćene dnevnice za mesec 

decembar, niti za sednice komiteta niti za sednice skupštine. I tu se gleda otežati delegatima. Zašto 

bi mi tražili izveštaj iz banke, zašto da tražimo izveštaj, ukoliko nam je sve uplaćeno. Poznato je 

da većina članova ove skupštine ima dodatni posao i kako sada mi da odredimo da li je isplaćeno 

ili nije isplaćeno. Tu opet može da nam izađe u susret izvršna vlast ove opštine. Stalno mi na svakoj 

skupštini potpisujemo jedan papir, to je papir koliko para mi primamo, to su naše dnevnice, to su 

naše plate. Vi ih imate 12, i na osnovu tog papira vi znate koliko ste nam dnevnica isplatili i koliko 

ste nam plata isplatili. Zašto bismo se mi maltretirali i tražili izveštaje u banku u vezi toga koliko 

je isplaćeno novca iz skupštine opštine. Mi svaki mesec to potpisujemo, evo i danas to smo 

potpisali. Potpisali smo da smo primili plate ali nismo primili dnevnice. Vi u svojim arhivama 

imate liste plate i dnevnice za 12 meseci. Možete pogledati taj spisak i odrediti stanje svakog 

delegata. Ovde smo uplatili platu, ovde smo uplatili dnevnicu i slično. Sve se može olakšati ako 

svako od nas radi svoj posao onako kako treba. A ne samo da otežavamo. 

g.Arjeta Skeraj – Pozdrav još jednom! Htela sam da se malo povežem sa onim što je Artan rekao. 

Ne znam da li GCPM ima pravnika unutra, sto se tice diplome koju ste zavrsili, nas koji smo 

zavrsili smo pitali koji sad pocinju nove ugovore, morate da odete tamo i recite mi sta imate 

zavseno i sa kojom diplomom ste, takođe kod notara i verujem sa novim ugovorima. Što se tiče 

plata koje si rekao, koliko ja znam, to je zakon o platama, opština nema tu šta da radi, znate... da 

ako postoji tehnicka greska makar i jednom neka dokaže izvršnoj vlasti ajde da to nazovemo 

tehnička greška pošto nas muči ovo je treći put da nam se desi, ako se ponovi okupiće se svi članovi 

skupštine i mi ne ćemo da učestvujemo na sednici. Tako da ćemo održati sastanak sa 

predsedavajucem, šefovima grupa i svima da donesemo odluku, inače su potpuno demoralisani 

zašto se ova greška pravi, jer se to radi samo sa delegatima. Hvala. 

 

g.Uran Halimi – Hvala Arijeta! Predlazem da tuzimo... da, tužimo, čak i ako je greška u vladi, rado 

cemo ih tuziti, ko god da je tu, razumeš, ja nemam problem za pojedinac, to je Muja ili bilo ko 

tamo, jesi li razumio. Nemojte to raditi jer ne želite da idete, zašto ste otišli, zašto dobre stvari ne 
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dolaze, dobre stvari idu. Uživao sam u dobrim stvarima koje nam dolaze, a ne odlaze od nas. 

Ponestaje nam dobrih stvari, ovo nije u redu. Ni uz Artanov prigovor nisam uživao, neko je 

prekoračio svoje kompetencije, međutim, vjerujem da su mu htjeli pomoći, pa makar i manje-više 

zakomplikovali posao. 

g.Artan Loshaj – Sve je to bilo namerno 

Uran Halimi: Ako je to namjerno, prijavi to, o Artane. Ne znam da ovo nije u redu, Imate samo 

minut odgovora. 

g.Artan Loshaj –Zar da delegat cela 12 dana. 

g.Munir Jonuzi – Kolega Artan, mislim da se mi nismo najbolje razumeli. Zahtev drugog delegata 

je došao kod mene a ne vaš zahtev. Došao je drugi delegat na mom radnom mestu i rekao da želi 

da ide na odmor i da li možeš da mi ovo potpišeš, ja sam pitao da li je predsedavajući prisutan, 

rekao je da nije, onda sam se ja potpisao na taj dokumenata. Znači u pitanju je bio zahtev jednog 

drugog delegata. 

g.Uran Halimi – Hvala, gospodine Jonuzi! Zahvaljujem se i na učinjenoj usluzi u mom odsustvu. 

Hteo sam da kažem Artanu da uopšte nisam obavešten o vašem zahtevu. Nemam problema da 

dođem i da ih potpišem. Ako ima problem, Adem će govoriti, da pojasnim.  

g.Adem Emini - Pozdrav svima, radi iskrenosti i korektnosti prema delegatima, istina je da ste 

napisali zahtjev, bio je čist papir, bez potpisa, bez pisma, bez lične karte. Onog trenutka kada je 

podnio zahtjev sa ličnom kartom, sa svojim potpisom, u roku od jednog dana dobio je potvrdu. 

Srećom, u dokumentima koji se izvlače sa intraneta ispisani su datum, vrijeme i sekunde kada je 

stiglo originalno pismo, odnosno potpisano. Nije prošlo ni 24 sata od kada je dobio potvrdu. 

Namjerno je to uradio, u kabinetu gradonačelnika je više puta prijetio, prijeti i ovdje, nema 

problema, ne zaslužujem ni nepoštovanje ni strah. Razmotriću zahtjev, prijavit ću ga nadležnima 

i nastavit ćemo. Mozete da mi pretite, nije problem. Inače, svi dosadašnji delegati koji su se 

prijavili dobili su potvrdu u toku dana. Međutim, oni su ga potpisali i dali kopiju lične karte. 

Uspio sam vas sve lično obavijestiti, ali kad revizor dođe, traže potpisani zahtjev i kopiju lične 

karte. Može i gradonačelnik da mi kaže, ali ako su procedure u redu, neću potpisati taj 

dokument.. Čak se ni odluke predsjednika nikada ne potpisuju, odnosno ne idu u ministarstvo, 

niti... svaki dokument mora biti potpisan, bilo zahtjev, bilo odluka itd... 

g.Artan Loshaj – Jeste li čuli govor, hoću opet biti žrtva? Ako nemam datum sa svojim zahtevom, 

zašto - zvanično ga imam, ako nisam potpisao - zašto mi ga nije zvanično vratio, gospodine Loshaj, 

vaša dokumentacija je nepotpuna, molim vas da potpišete ove dokumenata, zašto je Masanej, kada 

mu je pretilo i kada je taj problem pokrenut, dva minuta poslao pismo gradonačelniku. Zašto me 

je ignorisao 12 dana? Zasto ga nije imao prvi dan kada je video gospodine Loshaj, vi ste nepotpuni 

u dokumentaciji, molim vas, imate li sposobnosti ili sposobnosti, jer sam invalid, ja sam psihopata, 

ne znam , ovo bi također trebalo učiniti, pomozi nam Molio sam predsednika za pomoć, ljudi koji 

ne znaju da pišu, da li im služite u Skupštini, kažu. Nemam dan da pišem i nemam dan da potpišem, 

nemam tu stvar iza sebe, tako sam stavio prst na to. Predsjedavajućeg nije briga, čak mi ovaj 

gospodin poliže prst i ja mu dam potpis, nemam dan. 
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g.Munir Jonuzi – Mi smo u prošlom mandatu usvojili pravilnik o dodeli subvencija, i na osnovu 

tog pravilnika komitet za politiku i finansije ima pravo da odgovori na zahteve do 2.000 EUR, dok 

predsednik opštine ima pravo da odgovori na zahteve do 1.000 EUR. Malopre ste rekli da mi ne 

možemo da odgovorimo na taj zahtev a predsednik može. Kako mi ne možemo da odgovorimo na 

taj zahtev a imamo pravo da odlučujemo do 2.000 EUR, dok predsednik opštine ima pravo da 

odlučuje do visine od 1.000 EUR. 

g.Uran Halimi – Hvala, gospodine Loshaj! Neko drugi ako želi razgovarati. Ako ne, onda imamo 

dva zahtjeva koja su upućena nama kao Odboru za politiku i finansije. Imamo prvi zahtjev 

građanina koji ima zahtjev za novčana sredstva u vezi sa izdavanjem knjige. Mislim da ovo pripada 

i Upravi za kulturu. Drugim rečima, ovo moramo da pošaljemo Upravi za kulturu, jer je zahtev 

zapravo dobio i KPF i Uprava za kulturu, onda idemo u Upravu za kulturu. Imamo drugi zahtjev 

od Brendona Beshirija iz sela Brrut, koji je tražio pomoć za liječenje jer je slomio dva prsta, a 

ovdje je gradonačelnik izrazio spremnost da pomogne. Smatram da je dobro da to prenesemo 

predsjedavajućem, jer je on izrazio želju i volju. Što se tiče zahteva koji je on postavio, to je... mi 

kao komisija nismo pokušali da mu ponudimo vrednost koju je tražio, dobro je da se 

predsedavajući bavio i ovim pitanjem, u vezi sa pomoći podnosiocu predstavke Brendon Beshiri 

iz sela Brrut. Isti zahtjev upućen je Skupštini i kabinetu gradonačelnika. Ako im gradonačelnik 

pomogne, mi im ne možemo pomoći. 

g.Munir Jonuzi – Na prošlom sastanku komiteta za politiku i finansije imali smo još nekoliko 

zahteva, šta je bilo sa tim zahtevima, imali smo tri ili četiri zahteva. Obzirom da je bio kraj godine 

i da nismo mogli da odgovorimo na te zahteve. Mene zanima da li ćemo odgovarati tim ljudima 

ili smo već odgovorili i šta je urađeno sa tim zahtevima od prošlog komiteta. 

g.Uran Halimi – Hvala, Munir! Molimo Kancelariju Skupštine da zvaničan odgovor pošalje 

gospodinu Jonuziju na njegovu e-mail adresu. Hvala vam puno, proglašavamo ovaj odbor 

zatvorenim. Vidimo se na narednim sastancima! 

 

Predsedavajući Komiteta: Uran Halimi  

___________________________ 


